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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Op sinterklaasdag stond wethouder Stienen met een verrassend stuk in het Eindhovens Dagblad. In dit stuk 
pleit de wethouder voor een grootschalige herindeling van de 21 gemeenten van de Metropoolregio 
Eindhoven. Op zaken zoals economie, wegen, woningbouw en veiligheid moet Zuidoost-Brabant één 
democratisch gekozen bestuur krijgen. Parallel daaraan zouden wijk- en dorpsraden meer bevoegdheden en 
budget krijgen voor zaken die dichter bij huis spelen, zoals het openbaar groen, scholen, sportverenigingen. 
De besluitvorming zou nu volgens de wethouder veel te stroperig verlopen. Dit leidt bij ons dan ook tot de 
volgende vragen: 
1. Is het de persoonlijke mening van wethouder Stienen of van het Helmondse college dat de 21 

gemeenten in de MRE-regio dienen te fuseren?  
a. Zo ja, wanneer en op welke wijze bent u van plan deze nieuwe beleidslijn met de gemeenteraad te 

delen? 
b. Zo nee, is het college van mening dat het onzorgvuldig en onhandig is dat wethouder Stienen op 

persoonlijke titel deze uitspraken doet? 
2. Heeft wethouder Stienen de inhoudelijke lijn van dit interview vooraf met uw college afgestemd? 
3. Is het college net als de fractie van D66 van mening dat het onwenselijk is dat er in de regio het beeld 

ontstaat dat de gemeente Helmond andere gemeenten wil opheffen?  
4. Hoe gaat het college het beeld dat is ontstaan door de uitspraken van wethouder Stienen corrigeren? 
5. Aangezien het niet de eerste keer is dat wethouder Stienen onhandige uitspraken doet (eerder dit jaar 

m.b.t. de kwaliteit van de wethouders in de regio en medio 2014 toen de Cacaofabriek als veredeld 
wijkhuis werd weggezet) is onze fractie benieuwd of en hoe het college, mede gezien het collegiaal 
bestuur, gaat voorkomen dat wethouder Stienen nog meer onhandige uitspraken in de media gaat 
doen?  

 
Graag vernemen wij uw reactie. 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van D66 
Gaby van den Waardenburg 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. Het interview dat wethouder Stienen heeft gegeven, en dat op 5 december jl. in het Eindhovens Dagblad 

is gepubliceerd, was naar aanleiding van zijn jubileum als wethouder. In dit interview heeft wethouder 
Stienen vanuit zijn eigen verleden en ervaringen een context geschetst van het bestuurlijk krachtenveld 
in de regio, en een mogelijk perspectief geschetst op de toekomst van het openbaar bestuur. 
Als college herkennen wij de probleemstelling die wethouder Stienen adresseert. Steeds meer 
beleidsterreinen binnen de regio Zuidoost Brabant vragen om een collectieve, afgestemde aanpak. Niet 
voor niets werken we met 21 gemeenten inmiddels nauw samen binnen de Metropoolregio Eindhoven, 
hebben we een collectieve economische agenda binnen Brainport en wordt de oplossing voor andere 
vraagstukken gevonden in samenwerking met de Peelgemeenten. Daarin ligt in deze regio onze kracht.  
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Voor ons als college is dit echter geen aanleiding om te streven naar een fusie van de 21 gemeenten. 
Wel zijn wij van mening dat gemeenten elkaar – waar mogelijk én nodig – kunnen helpen. Als Helmond 
spelen wij daarin een prominente rol. Wij fungeren als brug tussen enerzijds het Stedelijk Gebied 
Eindhoven en anderzijds de Peel. De vraagstukken van de toekomst kunnen alleen worden opgelost via 
samenwerking. De situatie waarin alle 21 gemeenten elk probleem afzonderlijk benaderen is politiek uit 
het verleden. 

2. Ons college werkt vanuit collegialiteit van bestuur. Daarin is het de goede gewoonte dat collegeleden 
melding maken van mediaoptredens en publicaties. Wethouder Stienen heeft zich – zoals we van hem 
gewend zijn – aan die ongeschreven regel gehouden. Het is daarbij niet gebruikelijk dat alle uitspraken 
van individuele bestuurders worden afgestemd. Vanuit de sfeer van vertrouwen waarin wij opereren 
achten wij dit ook niet noodzakelijk. 

3. Het interview met wethouder Stienen heeft veel reacties opgeroepen. Dat is niet vreemd. De 
toekomstige inrichting van het openbaar bestuur is in heel Nederland, en zeker ook in Zuidoost Brabant, 
een actueel onderwerp. Uit die reacties van onder meer raadsleden en collega-bestuurders uit de regio 
leiden wij geenszins af dat het beeld bestaat dat de gemeente Helmond andere gemeenten wil opheffen. 
De visie dat nauwe, onderlinge samenwerking belangrijk is wordt wel breed gedeeld. 

4. Als college achten wij het niet nodig welk beeld dan ook te ontkrachten of te corrigeren. Het thema 
‘regionale bestuurlijke samenwerking’ staat voor ons hoog op de agenda. In verschillende regionale 
trajecten (zoals de evaluatie van de MRE, de doorontwikkeling van het Stedelijk Gebied Eindhoven en 
Veerkrachtig Bestuur) speelt Helmond een belangrijke rol bij het opstellen van evaluaties en 
toekomstvisies. Wij zullen daarin telkens onze visie over de brugfunctie van Helmond benadrukken. 

5. Het mooie aan (lokale) politiek is dat elke bestuurder verschilt qua bestuursstijl. Wethouder Stienen is 
een kleurrijk bestuurder, die mede vanwege zijn houding en opstelling onlangs zijn tienjarig jubileum in 
Helmond heeft mogen vieren. Wethouders zonder mening houden het veelal niet zo lang vol. Wij kunnen 
u verzekeren dat de overige collegeleden hierin voor de heer Stienen een geduchte sparringpartner zijn. 
Ook voor het college van Helmond geldt immers, een beetje gezonde wrijving is goed voor de glans. 

 
Wij vertrouwen er op uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


